



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 2

Datum och tid: 2019-05-09 kl. 19.00–21.00

Plats: G7B, Per Löfgren

Närvarande:	Per Löfgren	PL	Ordförande
	Martin Hellström	MH	V. ordförande
	Jani Silvén	JS	Ekonomi
	David Lisborg	DL	Sekreterare
	Linnea Schmitz	LS	Ledamot
	Anton Ekström	AE	Suppleant

Ej Närvarande:	Anders Gustavson	AG	Suppleant
	Frida Stålberg	FS	Suppleant
	Magnus Karlsson	MK	Vicevärd
	Mikael Hjelm	MHJ	Vicevärd

§5 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§6 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes DL tillsammans med ordförande.

§7 Fastställande av dagordning:
Dagordning godkändes.

§8 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 1.

Rapport från områdesansvariga:

§9 Ekonomi - JS:
Vi har fått beslut från Klimatklivet där vår ansökan nu fullt blivit godkänd vilket innebär att vi får 440 871 kr tillbaka i samband med vårt elbilsladdar-projekt. Annars följer ekonomin budget.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



§10 Panncentralen:
Inget nytt.

§11 Underhållsgrupp – MS, PL & DL & Vicevärdar:
Beslut tagit där G5 får en summa på ungefär 8000kr till förbättringsåtgärder vid lekplats i samband med vårens städdagar. Styrelsen har fått förfrågan till samtycke kring ett uterum som vi ställer oss bakom. Takarbetena är något fördröjda men kommer snart igång och en byscha kommer ställas upp vid PC. Ett gäng stenar är beställda att ersätta häcken vid de blå garagen.

§12 Kommunikation & Media – DL, FS, AE, PL:
Inget nytt men ett omtag kring denna punkt planeras.

§13 Vicevärd –MHJ & MK:
Inte medverkande.

Projektarbetsgrupper:

§14 Lekplats – LS, JS, & PL:
Styrelsen diskuterade hur vi går vidare med lekplatsmotionen som bifallits av årsstämman. På grund av de reservationer som inkom anser styrelsen att man skyndsamt behöver ta ställning till eventuella konsekvenser av dessa. Styrelsen beslutar att bilda en arbetsgrupp som har ansvar för att ta reda på erforderlig information till nästa möte, vid behov genom externa kontakter.

§15 Elbilsgrupp - MS, PL, FS och MHJ:
Klimatklivet har godkänt vår ansökan, se mer på ekonomipunkten.

Övriga frågor:

§16 Stadgar
Vi ser sedan en tid tillbaka kring olika frågeställningar och har fått till oss synpunkter att det finns behov av att uppdatera stadgarna och kommer under året söka hjälp att uppdatera och förnya dessa.

§17 Humla/utskick:
Ingen humla.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



§18

Nästa möte:

Nästa möte kör vi hos MH på H8C klockan 19:00 den 27 maj.

§19

Avslutning:

PL avslutade mötet och tackade sig själv för kaffe/te med dopp.

Per Löfgren

David Lisborg